

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/10/2022-23

September 27, 2022

Circular: Regarding IGCSE Young Reader's Award Program 2022 - 23 - IGCSE G01 to G11

Dear Parents,

Greetings!!!

OVERVIEW: The Young Reader's Award Program by OUR OWN ENGLISH SCHOOL FUJAIRAH is the tribute to the great vision and wisdom of our beloved rulers. It is a reading motivation program to recognize outstanding reading program for students of G 01 to G 11.

OBJECTIVES:

The program has three main objectives:

- 1) to entice students to evince interest in contemporary literature for personal enjoyment,
- 2) to hone the literary skills,
- 3) to nurture lifelong readers who will continue to read for information needs and personal pleasure.

CRITERIA:

- Gold standard 30 books (Gold Standard certificate)
- 2. Silver standard 20 books (Silver Standard certificate)
- 3. Bronze standard 10 books (Bronze Standard certificate)

GUIDELINES:

- Each student must read minimum of 10 books in a year (5 books of English and 5 books of Arabic are compulsory). Other than this student can also read other language (Urdu, Bangla) books of their choice.
- 2) There should be proper evidence in the form of book reports. The reports can be of written or printed as per the format sent in Library Teams.
- 3) A reading score card provided by the school in Library teams should be maintained by the student regularly.
- 4) Winners will receive certificates.
- 5) Students should submit the book reports end of each term. Last date to submit the library Portfolio for Term I will be November 30, 2022 & Term II will be May 31, 2023.
- 6) Portfolios of Term I and Term II will be compiled by end of May 2023 and results will be announced by June 2023.

نبذة عامة: برنامج جائزة القارئ الشاب من مدرستنا الثانوية الإنجليزية الفجيرة هو تكريم للرؤية والحكمة العظيمة لحكامنا الأعزاء. إنه برنامج لتحفيز القراءة للتعرف على برنامج القراءة المتميز للطلاب من الصف الأول وحتى الصف الحادي عشر

الأهداف:

البرنامج له ثلاثة أهداف رئيسية:

- 1) لتشــجيع الطلاب على الاهتمام بالأدب المعاصر من أجل الاستمتاع الشخصي
 - 2) لصقل المهارات الأدبية
- 3) لرعاية القراء مدى الحياة الذين سيستمرون في القراءة من أجل احتياجات المعلومات والمتعة الشخصية.

معابر:

- 1. المعيار الذهبي 30 كتابًا (شهادة المعيار الذهبي)
- 2. المعيار الفضي 20 كتابًا (شهادة المعيار الفضي)
- 3. المعيار البرونزي 10 كتب (شهادة المعيار البرونزي)

القواعد الارشادية:

- 1) يجب على كل طالب قراءة ما لا يقل عن 10 كتب في السنة (5 كتب باللغة العربية الزامية). بخلاف هذا يمكن للطالب أيضًا قراءة كتب بلغة أخرى (الأردية والبنغالية) من اختياره.
- 2) يجب أن يكون هناك دليل صحيح لتقارير الكتاب. يمكن كتابة التقارير أو طباعتها حسب التنسيق المرسل من فريق المكتبة.
- 3) يجب أن يحتفظ الطالب بانتظام ببطاقة القراءة المقدمة من فريق المكتبة في المدرسة.
 - 4) سيحصل الفائزون على شهادات.
- 5) يجب على الطلاب تقديم تقارير الكتاب في نهاية كل فصل دراسي. آخر موعد لتقديم حافظة المكتبة للفصل الدراسي الأول هو 30 نوفمبر 2022 وسيكون الفصل الثاني في 31 مايو 2023
- 6) سيتم تجميع محافظ الفصلين الأول والثاني بحلول نهاية مايو 2023 وسيتم الإعلان عن النتائج بحلول يونيو 2023.

With kind regards,

Syed Tahir Ali Principal



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/10/2022-23

27/09/2022

Circular: Regarding IGCSE Young Reader's Award Program 2022 - 23 - IGCSE G01 to G11

Dear Parents,

We are pleased to share with you the winners of IGCSE Young Reader's Award Program 2021 - 22.

S.NO	NAME OF THE STUDENT	GRADE	WINNING CATEGORY
1	BELAL AHMED	J2F	GOLD
2	NOBOSRI SARKAR	J5E	GOLD
3	SAMIA MOHAMMED	J5E	GOLD
4	RUBAIA TAZRIN ANIKA	J5E	GOLD
5	SALEH HAMZA SALEH GAMMAZ	J2F	BRONZE
6	FIZA ABDUL REHMAN	J6D	BRONZE

Congratulations to the winners and their parents for their encouragement and support!

Kind regards,

Syed Tahir Ali Principal